

# 生醫光電所碩士班指導教授選填志願表

## Biophotonics students supervisor priority list

請依照志願序勾選下表 Please check the box according to the priority.

姓名 Name	入學管道 Enrollment method	志願序(請打 V) Priority				
	<input type="checkbox"/> 推甄 recommendation <input type="checkbox"/> 碩招考試 Master Exam <input type="checkbox"/> 台聯大 University System of Taiwan <input type="checkbox"/> 其他 else _____	1	2	3	4	5
專任教師 Full-time faculty						
1	吳育德 Yu-Te Wu 饒啟文 Chi-Wen Jao					
2	高甫仁 Fu-Jun Kao					
3	郭文娟 Wen-Chuan Kuo					
4	陳浩夫 How-Foo Chen					
5	陳奕帆 Yih-Fan Chen					
6	賈世璿 Shih-Hsuan Chia					
7	薛特 Surojit Chattopadhyay					
8	蘇佳沂 Chia-Yi Su					
合聘/兼任教師 Joint/Adjunct faculty						
8	兵岳忻 (合聘) Yueh-Hsin Ping (Joi.)					
9	李超煌 (合聘) Chau-Hwang Lee (Joi.)					
10	魏培坤(合聘) Pei-Kuen Wei (Joi.)					
11	鄭鄧言(合聘) Ji-Yen Cheng (Joi.)					
12	董奕鍾 (兼任) Yi-Chung Tung (Adj.)					
13	楊德明 (兼任) De-Ming Yang (Adj.)					

\*順序皆依照姓氏筆畫排列 Arranging order is according to the last name stroke.

**生醫光電所碩士班指導教授選填志願表**  
**Biophotonics students supervisor priority list**  
面談記錄 Interview record

請面談老師簽名 Signature from teachers that had interview with you.

1. \_\_\_\_\_ 2. \_\_\_\_\_ 3. \_\_\_\_\_

4. \_\_\_\_\_ 5. \_\_\_\_\_

\*請至少與 5 位老師預約時間面談 Please make appointments and interview with at least 5 teachers.

**注意事項 Notice:**

1. 學生志願分發以專任老師優先分發。Full-time faculty have the priority to take students.
2. 合聘與兼任教師每學年可指導學生總數上限為光電所總入學新生人數之七分之一。The total student number that all of joint and adjunct faculties can take is one seventh of the total number of 1st-year master students.
3. 本學年度合聘/兼任教師(如表列)可獨立指導學生至多 1 位，共同指導學生至多 1 位。  
The joint/adjunct faculty can independently supervise ONLY 1 student and need a co-supervisor for 1 additional student.
4. 每位同學與本所教授進行個別面談，並請老師簽名，且面談對象中至少須有 4 位本所專任教師。  
Each student needs to have an individual interview with the professors, and asks the teacher to sign. There are must have at least 4 full-time faculty.
5. 本面談記錄自領取後即日起可開始進行面談，自行填好志願順序後盡快送交所辦。繳回期限另行通知，遲繳者將由所上召開會議逕行分配。  
Please make an appointment with the faculty immediately after receiving the list, and sent to the office at any time after filling in the priority order. Otherwise will be allocated by the next follow-up faculty meetings.
6. 無法保證每位同學可分配到第一志願之研究室，亦有可能分配到後面之志願序，故請同學審慎填寫指導教授之志願順序。  
There is no guarantee that each student can be assigned to the first priority lab, and it may also be assigned to the subsequent order. Therefore, please fill the list carefully.